
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 7/2017
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ 
W GARWOLINIE Z DNIA 09 sierpień 2017 ROKU.

W  posiedzeniu  wzięło  udział:  8  członków  Rady  Nadzorczej,  Zarząd  Spółdzielni  Mieszkaniowej  
w Garwolinie oraz Główna Księgowa Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzednich posiedzeń Rady Nadzorczej.

3. Omówienie sprawozdania Zarządu z realizacji planu finansowo-gospodarczego za I półrocze 2017 

roku.

4. Omówienie wniosków z Walnego Zgromadzenia SM.

5. Sprawy różne.

Ad.1.  Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty.
Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Ad. 2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Nadzorczej.

Protokół z dnia 16.06.2017r został przeczytany przez p. Janinę Majewską i poddany pod głosowanie.
Głosowanie: za: 8, przeciw: 0
Protokół z dnia 28.06.2017r został przeczytany przez p. Janinę Majewską i poddany pod głosowanie.
Głosowanie: za: 8, przeciw: 0

Ad.  3.  Omówienie  sprawozdania  Zarządu  z  realizacji  planu  finansowo-gospodarczego  za  I  półrocze

2017roku.

Realizacja zadań w poszczególnych działalnością SM przebiegała zgodnie z zatwierdzonym planem 
finansowo – gospodarczym przez Rade Nadzorczą Spółdzielni.

Prezes SM poinformował Radnych o podwyżce opłat  za wywóz śmieci w Mieście Garwolin od miesiąca 
września uchwalonych przez Radę Miasta Garwolina. Nawiązała się dyskusja na temat segregowania odpadów 
oraz jak egzekwować segregowanie śmieci przez mieszkańców osiedli.

Następnie odbyło się głosowanie zatwierdzające sprawozdanie Zarządu z realizacji planu finansowo-
gospodarczego za I półrocze 2017r. 

Głosowanie: za: 8, przeciw: 0

Ad. 4. Omówienie wniosków z Walnego Zgromadzenia SM.

Prezes SM przedstawił wnioski z Walnego Zgromadzenia SM.  Wnioski przedstawiały się następująco.

1. Na bieżąco umieszczać w Internecie na stronie SM protokoły z posiedzeń Rady Nadzorczej

2. Sprawdzać przewody kominowo- wentylacyjne, a ujawnione usterki usuwać.

3. Zlikwidować przecieki ścieków do piwnicy bloku 7A na osiedlu w Trąbkach.

4.  Przy  odbiorze  prac  remontowych  na  osiedlach  uwzględniać  przepisy  budowlane.  

Na przeglądy zapraszać komitety blokowe.



5. Wykonać remont szamba w bloku nr 49 na osiedlu przy ul. Stacyjnej

Przewodniczący RN spytał się czy są pytania co do wyżej wymienionych wniosków. Radni nie mieli pytań w 
związku z czym Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 5. Sprawy różne.

Z-ca Prezesa SM poinformował Radnych o przetargu na budowe wodociągu w Trąbkach i poprosił o 
ustalenie obserwatora na ten przetarg. Obserwatorem został Radny z Trąbek.

Następna RN została wstępnie ustalona na 20.09.2017r. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.


